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Przedwczoraj przybył do Rzymu, wczoraj przeszedł pierwszy trening i stał

się oficjalnie piłkarzem Romy, a już dziś może wybiec na boisko. Problemy

kadrowe w zespole Giallorossich doprowadzą prawdopodobnie do debiutu

Ervina Zukanovica. Bośniak tymczasem udzielił pierwszych wywiadów jako

piłkarz Romy.

 

ZUKANOVIC DLA ROMA RADIO

Co powiedzieli ci twoi koledzy z reprezentacji, Pjanic i Dzeko?

- To nie był pierwszy raz, gdy rozmawiałem z Miralemem i Edinem o Romie,

rozmawialiśmy również przez telefon. Gdy przybyłem byliśmy razem, to był piękny

wieczór. Dzisiejszy dzień jest dla mnie wielki.

Cieszysz się, że tu jesteś?

- Bardzo się cieszę, ostatnie dwa dni były stresujące, nie wiedziałem gdzie skończę,

teraz jestem tutaj i jestem szczęśliwy.

 

Już grałeś z Dzeko, prawda?

- W młodości grałem razem z Dzeko, w dzieciństwie, w zespole w Bośni. Potem

graliśmy w różnych drużynach, teraz jesteśmy razem w drużynie narodowej. Strzelił

bardzo dużo goli, jest świetnym chłopakiem.

Strzeliłeś już gola Lazio, wiesz jak ważne są derby.

- Wiem jak ważne są derby, są piękne. Teraz jednak nie myślę o tych rzeczach, jutro

ważnym jest wygrać na własnym boisku, zdobyć trzy punkty, potem zobaczymy co

się wydarzy, dzień po dniu.

Potrafisz grać na wielu pozycjach. Które wolisz?

- Trener zdecyduje gdzie będę grał. W Chievo grałem na środku w czwórce

obrońców, również w trójce, a potem jako boczny defensor.

                               1 / 3



Zukanovic: Jestem mentalnie gotowy na grę w Romie

News - ASRoma.pl

Co możesz dać Romie?

- Myślę, że mogę dać swój charakter, lubię grać w piłkę, nie boję się. Chcę się

rozwijać i grać dobrze dla Romy.

Czego spodziewa się po tobie Sabatini? Co ci powiedział?

- Sabatini od razu mnie przywitał, ale przybyłem tuż przed meczem. Koncentruję się

na jutrze.

Rozmawiałeś ze Spallettim?

- Rozmawiałem z trenerem, spodziewa się po mnie wiele.

Czego zabrakło Bośni, aby awansować na Euro? Mundial?

- Wiedzieliśmy jakie znaczenie ma mierzenie się z Irlandia, mieliśmy więcej jakości,

ale potrzebna też była mentalność i pragnienie zwycięstwa i tego zabrakło. Nie chcę

rozmawiać na temat mojej absencji na Mundialu. Forza Roma!

 

ZUKANOVIC DLA ROMA TV

Możesz grać na wielu pozycjach...

- Czuję się szczególnie dobrze po lewej stronie.

 

Przychodzisz do zespołu, który może grać trójką lub czwórką obrońców...

- Grałem zarówno w linii z trójką jak i czwórką obrońców, czuję się dobrze w obydwu

przypadkach.

 

Twoje najlepsze cechy?
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- Nie lubię o sobie mówić, lepiej niech zrobi to boisko.

 

Cele na ten sezon?

- Zdobycie jak największej liczby punktów i pozostanie jak najwyżej w tabeli.

 

Derby są w Rzymie szczególnym meczem...

- Gra w nich to świetna sprawa, świetni kibice, mam nadzieję, że w nich zagram.

Z Romą zagrasz w Lidze Mistrzów...

- To będzie piękne, ważne jest też, abyśmy grali w niej  w przyszłym sezonie.

 

Grałeś w wielu zespołach, teraz w Romie.

- Moją karierę charakteryzują małe kroki. Teraz, w wieku 29 lat, jestem mentalnie

gotowy na wielki klub jakim jest Roma.

 

Przekaz dla kibiców?

- Nie lubię a bardzo słów, wolę odpowiadać na boisku. Obiecuję zaangażowanie,

dam z siebie wszystko.
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